# 槟城韩江中学家长教师协会

### **PIBG SM HAN CHIANG PULAU PINANG**

#### C/O HAN CHIANG HIGH SCHOOL

JALAN HAN CHIANG, 11600 PENANG TEL: 04-2811533 FAX: 04-2812213

2021年1月15日

致:初中一及初中二学生家长

## 缴交 STEAM 课程费及教材费用通告

为了栽培科技人才,本校从 2017 年开始已将 STEAM 课程逐步纳入初中三至高中三年级的课程。今年校方也安排初中一生和初中二生上 STEAM 课程,尤其是基本软件开发及工程,每周上两节 STEAM 课。 STEAM 课程的收费为每年 RM160,包括 RM150 课程费和 RM10 教材费,家长请于 2021 年 2 月 1 日前将 RM160 费用汇入本校家教协会银行户口:

银行名称: CIMB Bank

户口名称: PIBG SM Han Chiang Pulau Pinang

户口号码: 8004084227

2. 请于汇款后将有关汇款单副本电邮至 sunny@hchs.edu.my,并注明学生姓名、学号和班级。

特此函告, 敬请垂注。

15 January 2021

Dear Parents/Guardians of Junior 1 & 2 Students,

### **Collection of STEAM Education Course Fee and Material Fee**

Please be informed that the school has introduced the STEAM (Science, Technology, Engineering, Arts and Mathematics) course since year 2017. This year, the STEAM course will start with basic software programming and projects based learning for Junior 1 and 2 students. The students will have two periods per week. Every student is required to pay RM160 (RM150 annual course fee and RM10 material fee). The amount can be transferred to the following bank account of the Parents and Teachers Association of Han Chiang High School before 1 February 2021.

Bank Name : CIMB Bank

Account Name: PIBG SM Han Chiang Pulau Pinang

Account No.: 8004084227

2. Kindly email the copy of bank-in slip, student's name, school ID and class to <u>sunny@hchs.edu.my</u> after making payment.

Thank you.

Yours faithfully,

NGOO SEONG BOON 吳松文 CHAIRMAN OF PARENTS & TEACHERS ASSN. HAN CHIANG HIGH SCHOOL, PENANG 韩江中学家教协会主席